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BESLUTNINGSREFERAT FRA BETYRELSESMØDE  

TIRSDAG DEN 4. MARTS 2025 KL. 1200 PÅ VTC 

  

Deltagere:  Formand Klaus Hjorth (FM) 

 SIF FRH Mia Munkebæk (MM)  

 SIF KOR Tommy Knudsgaard (TK) 

 SIF KBH Dimitri Caratzas (DC) 

 SIF Kasserer Thomas Jensen (TJ)  

  

 Formanden bød velkommen  

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Dagsorden godkendt.  

 

2. Orientering ved formand. 

Årsblad:  

 Indlæg fra foreninger skal være FM i hænde senest den 1. april. 

 Forventet levering fra trykkeri 1. maj.  

DMI O – og Repræsentantskabsmøde:  

 28-29. marts i Vejle 

Vedtægtsudvalg:  

 Vedtægtsopdatering til forslag til årsmøde er tilendebragt. 

 

3. Orientering fra foreninger under SIF. 

a. SIF FRH 

   Afholdt generalforsamling med ca. 30 deltagere 

 

 1 skytte udtaget til Mil landshold Sydafrika. ISPC  

 

 Formanden har været på Grundskolen og holde præsentation af SIF.  

 Positivt modtaget. Sejl ønsker at afholde særskilt præsentation af sejludvalget 

 

b.  SIF KOR 

Afholder generalforsamling 20. marts 

 

c. SIF KBH 

Afholder generalforsamling sidst i marts 

 

Der er afholdt generalforsamling i sejludvalget.  

Forslag om App. til brug ved bookning af både, hvilket der arbejdes videre med.  
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SIF KBH formand har valgt at trække sig som formand, men vil forblive aktiv i SIF 

KBH. 

 

4. Orientering om økonomi ved kasserer.  

 Regnskab 2024 underskrevet  

  

 Nuværende placering af Opsparingskonto forbliver i Danske bank 

    

5. Orientering om medlemsstatus. 

 Medlemsregistrator har indberettet medlemstal for SIF KBH efter aftale med KBH 

 formand til Centralt foreningsregister 

 

6. Årsmøde 2025 

 Fastsat til 2-3. maj i Åbyhøj (Sanitetskommandoens undervisningsfaciliteter) 

 Der er booket 25 lukafer + møderum.  Afventer bekræftelse fra FES 

  

 Der vil med udsendelse af materiel til årsmøde blive sendt 

 vedtægtsændringsforslag. Et samlet forslag minus tre ændringer der skal 

 stemmes om individuelt 

 

7. Eventuelt 

Formand KBH takkede af som formand. Takkede for det gode samarbejde.  

Manglede lidt overlevering/indsigt i opgaven som formand ved overtagelse.  

Dette vil Formanden kigge på og komme med oplæg.  

 

 

 

Referent: Klaus Hjorth 


